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Motion till Svensk Galopps Årsstämma den 12 juni 2021 
 
Upprättande av femårsplan för svensk galoppsport 
 
Med hänvisning till min motion till Svensk Galopps Höststämma den 24 oktober 2020 
emotser jag styrelsens redovisning och presentation av arbetet med upprättande av 
en femårsplan för hindersporten och även sporten i helhet. 
 
 
 
Med vänlig hälsning 
Hans Engblom 
Fullmäktigeledamot Stockholms Galoppsällskap 
 
 
 
Utdrag ur Höststämmans protokoll § 9 b) 
”1) Förslag Upprätta en femårsplan för hindersporten 
Med hänvisning till en tidigare ingiven motion till fullmäktigemötet den 17 oktober 
2015 yrkade Hans Engblom att Svensk Galopp ska återuppta arbetet med motionen  
i enlighet med vad som beslutats vid tidigare fullmäktigemöten. Styrelsen hade 
framfört att man mot bakgrund av nya idéer önskar diskutera hindersporten 
ytterligare och ville vänta med att upprätta en femårsplan för hindersporten och lägga 
fram den för beslut till vårmötet 2021, då man även ska lägga fram en femårsplan för 
hela sporten. Votering begärdes och utföll med 27-5 röster till förmån för styrelsens 
förslag.” 
 

 


